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§ 1  
Justering 

 

Förste vice ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach (S) och 

andre vice ordföranden Ulf Fridebäck (FP) justerar dagens 

protokoll tillsammans med ordföranden Margareta Björk (M). 

Justering sker den 24 februari 2014. 

 

 

§ 2  
Interpellation om hur arbetsmarknaden i Stockholm 
hårdnar och oseriösa företag skor sig på redan utsatta 
människor (nr 2013:25) 
Dnr 331-972/2013 

 
Beslut 

Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Ann-Margarethe Livh (V) har ställt en interpellation om hur ar-

betsmarknaden i Stockholm hårdnar och oseriösa företag skor sig 

på redan utsatta människor. Kommunfullmäktige beslutade den 

2 september 2013 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Larsson (M) besvarar interpellationen. Skriftligt svar 

i bilaga 1. 

 

I debatten yttrar sig Ann-Margarethe Livh och borgarrådet 

Larsson. 

 

 

§ 3  
Bordlagd interpellation 

 
Beslut 
 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellation nr 2013:32. 
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§ 4  
Interpellation om kommunledningens åtgärder mot den 
växande skolsegregationen i Stockholm (nr 2013:33) 
Dnr 322-1548/2013 

 
Beslut 

Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Jan Valeskog (S) har ställt en interpellation om kommunledning-

ens åtgärder mot den växande skolsegregationen i Stockholm. 

Kommunfullmäktige beslutade den 4 november 2013 att inter-

pellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Edholm (FP) besvarar interpellationen. Skriftligt svar 

i bilaga 2. 

 

I debatten yttrar sig Jan Valeskog och borgarrådet Edholm. 

 

 

§ 5  
Interpellation om det i nya bostadsområden för små 
hushåll ska vara möjligt att sova med öppet fönster, 
m.m. (nr 2013:34) 
Dnr 303-1549/2013 

 
Beslut 

Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Jan Valeskog (S) har ställt en interpellation om det i nya bostads-

områden för små hushåll ska vara möjligt att sova med öppet 

fönster, m.m. Kommunfullmäktige beslutade den 4 november 

2013 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet Ankersjö (C) besvarar interpellationen. Skriftligt 

svar i bilaga 3. 

 

I debatten yttrar sig Jan Valeskog och borgarrådet Ankersjö. 
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§ 6  
Bordlagd interpellation 

 
Beslut 
 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellation nr 2013:35. 

 

 

§ 7  
Interpellation om behovet av fler gruppboenden 
(nr 2013:36) 
Dnr 326-1656/2013 

 
Beslut 

Interpellationen är besvarad. 

 
Interpellationen 

Eivor Karlsson (MP) har ställt en interpellation om behovet av 

fler gruppboenden. Kommunfullmäktige beslutade den 

2 december 2013 att interpellationen fick ställas. 

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) besvarar interpellationen. 

Skriftligt svar i bilaga 4. 

 

I debatten yttrar sig Eivor Karlsson och borgarrådet König 

Jerlmyr. 

 

 

§ 8  
Bordlagda interpellationer 

 
Beslut 

 

Kommunfullmäktige bordlägger interpellationerna nr 2013:37 

och nr 2014:1. 

 

 

§ 9  
Ny interpellation 

 

Följande interpellation anmäls. 

(2014:2) av Tomas Rudin (S) om harmonisering av kultur- 

och fastighetspolitik 

Dnr 328-127/2014. 
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Beslut 

 

1. Interpellationen får ställas. 

2. Interpellationen bordläggs. 

 

 

§ 10  
Muntlig frågestund 

 
Fråga nr 1 

Borgarrådet Mogert (S) ställer en fråga om stockholmarnas för-

väntningar på skolan. 

 

Borgarrådet Edholm (FP) svarar på frågan. 

 
Fråga nr 2 

Katharina Luhr (MP) ställer en fråga om de nya naturreservaten. 

 

Borgarrådet Ankersjö (C) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 3 

Sebastian Wiklund (V) ställer frågan: Vad händer med Älvsjö-

skogen? 

 

Borgarrådet Larsson (M) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 4 

Emilia Bjuggren (S) ställer en fråga om damarenan på Kanalplan. 

 

Borgarrådet Kevius (M) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 5 

Eivor Karlsson (MP) ställer en fråga om stadens avhysta romer. 

 

Borgarrådet König Jerlmyr (M) svarar på frågan.  

 
Fråga nr 6 

Ann Mari Engel (V) ställer en fråga om ny klotterpolicy i staden. 

 

Borgarrådet Sjöstedt (FP) svarar på frågan.  
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Fråga nr 7 

Mirja Räihä (S) ställer en fråga om hemtjänsten. 

 

Borgarrådet Larsson (M) svarar på frågan.  

 

 

§ 11  
Anmälan av skrivelser 
 

Skrivelser som har inkommit till kommunfullmäktige och del-

getts berörda organ anmäls, bilaga 5.  

 

 

§ 12  
Närvaro 

 

Närvaro antecknas enligt----------------------------------bilaga 6. 

 

 

§ 13  
Justering 
 

Beslut 

Förste vice ordföranden Eva-Louise Erlandsson Slorach (S) och 

andre vice ordföranden Ulf Fridebäck (FP) justerar dagens proto-

koll tillsammans med ordföranden Margareta Björk (M). Juste-

ring sker den 24 februari 2014. 

 

 

§ 14  
Valärenden, fyllnadsval (skrivelse 1) 
Valärende i kommunfullmäktige 2014-02-17 

 
Beslut 

1. Avsägelser och entlediganden godkänns. 

2. Val förrättas för att utse ny person till uppdrag enligt val-

beredningens förslag. 

3. Om inte annat framgår inträder den senast valda ersättaren 

sist till tjänstgöring för sitt parti. 

4. Om en ersättare/suppleant utses till ordinarie ledamot, ut-

ses en ny ersättare/suppleant. 

5. För avsägelse i kommunfullmäktige hemställs om ny sam-

manräkning hos länsstyrelsen. 

6. Vakanser bordläggs. 



 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 2 

Sida 7 (16) 

2014-02-17 

 

 

 

Ärendet 

Valärende i kommunfullmäktige 2014-02-17 behandlas, bilaga 7. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens och valberedningens förslag. Ordföranden 

finner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

och valberedningens förslag.  

 

 

§ 15  
Huvudavtal och Delprojektsavtal inom ramen för 2013 
års Stockholmsförhandling (utl. 2014:10) 
Dnr 314-1928/2013 
 

Beslut 

1. Huvudavtal mellan staten genom 2013 års Stockholmsför-

handling, Stockholms läns landsting, Stockholms stad, 

Solna stad, Nacka kommun och Järfälla kommun, i enlig-

het med 2013 års Stockholmsförhandling, bilaga 1 till ut-

låtandet, godkänns. 

2. Delprojektsavtal ”Tunnelbana till Nacka och Gullmars-

plan/Söderort” mellan staten genom 2013 års Stockholms-

förhandling, Stockholms läns landsting, Stockholms stad 

och Nacka kommun i enlighet med 2013 års Stockholms-

förhandling, bilaga 2 till utlåtandet, godkänns. 

3. Delprojektsavtal ”Tunnelbana till Arenastaden via Haga-

staden” mellan staten genom 2013 års Stockholmsförhand-

ling, Stockholms läns landsting, Stockholms stad och 

Solna stad i enlighet med 2013 års Stockholmsförhandling, 

bilaga 3 till utlåtandet, godkänns. 

4. Delprojektsavtal ”Tunnelbana till Järfälla/Barkarby” mel-

lan staten genom 2013 års Stockholmsförhandling, Stock-

holms läns landsting, Stockholms stad och Järfälla kom-

mun i enlighet med 2013 års Stockholmsförhandling, bi-

laga 4 till utlåtandet, godkänns. 

5. Delprojektsavtalens bilagor, ”Investerings- och finansie-

ringsplan”, ”Förskotteringsplan till avtal” samt ”Tidplan 

för projekten i 2013 års Stockholmsförhandling”, till Del-

projektsavtalen, bilaga 5 till utlåtandet, godkänns.  
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6. Stadens totala kostnad för utbyggnaden av tunnelbanan, 

enligt bifogade avtal uppgående till 2 950 miljoner kronor, 

finansieras genom disposition av i tidigare bokslut avsatta 

medel för infrastruktur. 

7. Stadens utbetalning för år 2014 och år 2015 på 255 respek-

tive 354 miljoner kronor (januari 2013 års prisnivå) enligt 

bilaga 5 till utlåtandet, ”Investerings- och finansierings-

plan” tabell 3, uppräknat med KPI finansieras genom dis-

position av i tidigare bokslut avsatta medel för infrastruk-

tur.  

8. Kommunstyrelsen ges i uppdrag att utse stadens represen-

tanter i huvudprojektets styrelse, styrgrupp och delprojekt-

styrelser. 

9. Paragrafen justeras omedelbart. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Vänsterpartiet reserverar sig mot beslutet 

till förmån för det egna förslaget. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2014:10 behandlas. Utlåtandet 

gäller ett ärende om huvudavtal och delprojektsavtal inom ramen 

för 2013 års Stockholmsförhandling om fortsatt utbyggnad av 

tunnelbana. 

 

I debatten yttrar sig borgarråden Nordin, Ankersjö och Edholm, 

Ewa Samuelsson, Jan Valeskog, borgarrådet Helldén, Stellan 

Hamrin, borgarrådet Mogert, Daniel Forslund, Ewa Larsson, Åke 

Askensten, Mikael Magnusson och Yvonne Ruwaida. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Nordin (M) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Stellan Hamrin (V) föreslår att kommunfullmäktige beslutar en-

ligt Vänsterpartiets förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kom-

munfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 16  
Reviderad upphandlingspolicy – innovationer och krav 
på samhällsansvar i stadens upphandlingar 
(utl. 2014:11) 
Dnr 125-1694/2012 

 
Beslut 

1. Reviderad upphandlingspolicy godkänns enligt bilaga 2 till 

utlåtandet. 

2. Kommunstyrelsen ges i uppdrag att revidera tidigare an-

tagna tillämpningsanvisningar, dnr 200-37/2011, till upp-

handlingspolicyn i enlighet med föreliggande ärende. 

3. Stockholms Stadshus AB uppmanas att ge bolag inom kon-

cernen i uppdrag att anta reviderad upphandlingspolicy. 

4. Den reviderade upphandlingspolicyn ersätter tidigare be-

slutad upphandlingspolicy, dnr 129-2225/2007, som upp-

hör att gälla.  

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Socialdemokraterna, Miljöpartiet och 

Vänsterpartiet reserverar sig mot beslutet till förmån för egna 

förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2014:11 behandlas. Utlåtandet 

gäller ett ärende om reviderad upphandlingspolicy – innovationer 

och krav på samhällsansvar i stadens upphandlingar. 

 

I debatten yttrar sig Daniel Somos, borgarråden Mogert och 

Sjöstedt, Bengt Sandberg, borgarrådet Hamilton, Ewa 

Samuelsson, Ingegerd Akselsson Le Douaron, borgarrådet 

Ankersjö, Ewa Larsson, Ann-Margarethe Livh, Daniel Forslund, 

Emilia Bjuggren, Ann Mari Engel, Yvonne Ruwaida, Mikael 

Magnusson, Elisabeth Brandt Ygeman, Mehdi Oguzsoy, Jari 

Visshed och Maria Östberg Svanelind. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Nordin (M) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Borgarrådet Mogert (S) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt Socialdemokraternas förslag till beslut i kommunstyrelsen. 
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Ingegerd Akselsson Le Douaron (MP) föreslår att kommunfull-

mäktige beslutar enligt Miljöpartiets förslag till beslut i kommun-

styrelsen. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) föreslår att kommunfullmäktige be-

slutar enligt Vänsterpartiets förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kom-

munfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  

 

 

§ 17  
Genomförandebeslut, AB Svenska Bostäder gällande 
nyproduktion av bostäder, kv Björnlandet, Norra Djur-
gårdsstaden (utl. 2014:12) 
Dnr 023-1957/2013 

 
Beslut 

Genomförande av nyproduktion om ca 153 hyreslägenheter, i 

kvarteret Björnlandet i Norra Djurgårdsstaden, till en total in-

vesteringsutgift om ca 505 mnkr godkänns. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2014:12 behandlas. Utlåtandet 

gäller ett ärende om genomförandebeslut, AB Svenska Bostäder 

gällande nyproduktion av bostäder i kvarteret Björnlandet, Norra 

Djurgårdsstaden. 

 

I debatten yttrar sig Ann Mari Engel och borgarrådet Larsson. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

 



 Kommunfullmäktige 

protokoll nr 2 

Sida 11 (16) 

2014-02-17 

 

 

 

§ 18  
Förvärv av fastighetsbolag med tomträtter och fastig-
heter i Slakthusområdet, Västberga och Örnsberg. För-
säljning av fastigheten Våghalsen 12 i Stockholm. 
Fastställande av bolagsordningar, val av styrelseleda-
möter m.m. (utl. 2014:13) 
Dnr 023-1722/2013 

 
Beslut 

1. Ärendet avgörs idag. 

2. S:t Erik Markutveckling AB:s förvärv av samtliga ak-

tier i Fastighets AB Gavia (org. nr. 556860-2188), ba-

serat på ett underliggande fastighetsvärde om 

73,3 mnkr och på övriga villkor som anges i tjänste-

utlåtandet, bilaga 2 till utlåtandet, godkänns. 

3. S:t Erik Markutveckling AB:s förvärv av samtliga ak-

tier i Langobardia AB (org. nr. 556681-4470), baserat 

på ett underliggande fastighetsvärde om 25,8 mnkr och 

på övriga villkor som anges i tjänsteutlåtandet, bilaga 2 

till utlåtandet, godkänns. 

4. Stockholms Stadshus AB uppmanas att ge S:t Erik 

Markutveckling AB i uppdrag att genomföra köpen 

samt teckna erforderliga avtal. 

5. S:t Erik Markutveckling AB medges budgetjustering 

för budget 2014 om 99,1 mnkr. 

6. AB Stockholmshems förvärv av samtliga aktier i bola-

get Anser AB (org. nr. 556705-9307), baserat på ett 

underliggande fastighetsvärde om 40,9 mnkr och på 

övriga villkor som anges i tjänsteutlåtandet, bilaga 3 

till utlåtandet, godkänns. 

7. Stockholms Stadshus AB uppmanas att ge AB Stock-

holmshem i uppdrag att genomföra köpet samt teckna 

erforderliga avtal. 

8. AB Stockholmshem medges budgetjustering för budget 

2014 om 40,9 mnkr.  

9. S:t Erik Markutveckling AB:s och AB Stockholms-

hems finansiering sker genom nyupplåning från staden 

till gällande villkor.  

10. Ny styrelse för Fastighets AB Gavia och Langobardia 

AB för tiden till ordinarie årsstämma 2015 utses enligt 

följande. Till ledamöter: Per Blomstrand, ordförande 

(OPOL), Roland Strömgren, vice ordförande (OPOL) 

och Inger Kjaerboe (OPOL) 

till suppleant: Hans Pettersson (OPOL). 
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11. Ny styrelse för Anser AB för tiden till ordinarie års-

stämma 2015 utses enligt följande. Till ledamöter: 

Svante Larsson, ordförande (OPOL) och Eva Lenngren 

(OPOL), till suppleant: Mikael Källkvist (OPOL). 

12. Lekmannarevisor och suppleant för Fastighets AB Ga-

via och Langobardia AB utses för tiden till ordinarie 

årsstämma 2015 enligt följande. Till lekmannarevisor: 

Siv Rodin (FP), till lekmannarevisorssuppleant: Barbro 

Ernemo (V). 

13. Lekmannarevisor och suppleant för Anser AB utses för 

tiden till ordinarie årsstämma 2015 enligt följande. Till 

lekmannarevisor: Bengt Leijon (M), till lekmannarevi-

sorssuppleant: Barbro Hedman (S). 

14. Ny bolagsordning för Fastighets AB Gavia, Langobar-

dia AB och Anser AB godkänns, bilaga 4-6 till utlå-

tandet. 

15. Fastighetsnämndens försäljning av fastigheten Våghal-

sen 12 i Stockholm, för en sammanlagd försäljnings-

likvid om 155 mnkr till Fastighets AB Melanita, god-

känns.  

16. Fastighetsnämnden får i uppdrag att genomföra försälj-

ningen samt teckna erforderliga avtal. 

 
Reservationer m.m. 

Samtliga ledamöter för Miljöpartiet reserverar sig mot beslutet att 

avgöra ärendet idag.  

 

Samtliga ledamöter för Vänsterpartiet reserverar sig mot beslutet 

till förmån för det egna förslaget.  

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2014:13 behandlas. Utlåtandet 

gäller ett ärende om förvärv av fastighetsbolag med tomträtter 

och fastigheter i Slakthusområdet, Västberga och Örnsberg. För-

säljning av fastigheten Våghalsen 12 i Stockholm. Fastställande 

av bolagsordningar, val av styrelseledamöter m.m. 

 

I debatten yttrar sig Ewa Larsson, Sebastian Wiklund, Emilia 

Bjuggren och borgarrådet Nordin. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Nordin (M) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 
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Ewa Larsson (MP) föreslår att kommunfullmäktige beslutar en-

ligt Miljöpartiets förslag till beslut i kommunstyrelsen vilket in-

nebär återremiss. 

 

Sebastian Wiklund (V) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt Vänsterpartiets förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer först förslaget om att avgöra ärendet idag mot 

förslaget att avgöra ärendet senare vilket innebär återremiss och 

finner att ärendet ska avgöras idag.  

 

Ordföranden ställer därefter övriga förslag mot varandra och fin-

ner att kommunfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens 

förslag. 

 

 

§ 19  
Detaljplan för Ängsbotten 6 i stadsdelen Hjorthagen, 
Dp 2011-10341-54 (utl. 2014:14) 
Dnr 311-1875/2013 

 
Beslut 

Detaljplan för Ängsbotten 6 i stadsdelen Hjorthagen,  

Dp 2011-10341-54 antas. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2014:14 behandlas. Utlåtandet 

gäller ett ärende om detaljplan för Ängsbotten 6 i stadsdelen 

Hjorthagen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden konstaterar att det finns ett förslag till beslut och det 

är kommunstyrelsens förslag. Ordföranden finner att kommun-

fullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag. 
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§ 20  
Detaljplan för del av Västberga 1:1, område vid kv. 
Månstenen i stadsdelen Solberga, Dp 2010-16279-54 
(utl. 2014:15) 
Dnr 311-1702/2013 

 
Beslut 

Detaljplan för del av Västberga 1:1, område vid kv. Månstenen 

i stadsdelen Solberga, Dp 2010-16279-54 antas. 

 
Reservationer 

Samtliga ledamöter för Socialdemokraterna, Miljöpartiet och 

Vänsterpartiet reserverar sig mot beslutet till förmån för egna 

förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens utlåtande nr 2014:15 behandlas. Utlåtandet 

gäller ett ärende om detaljplan för del av Västberga 1:1, område 

vid kv. Månstenen i stadsdelen Solberga. 

 

I debatten yttrar sig borgarrådet Kevius, Sebastian Wiklund, 

Maria Östberg Svanelind, Mats Lindqvist, Björn Ljung, Bengt 

Sandberg och Åke Askensten. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Kevius (M) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Maria Östberg Svanelind (S) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt Socialdemokraternas förslag till beslut i kommun-

styrelsen. 

 

Mats Lindqvist (MP) föreslår att kommunfullmäktige beslutar att 

avslå förslaget till detaljplan. 

 

Sebastian Wiklund (V) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt Vänsterpartiets förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kom-

munfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  
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§ 21  
Bordläggning av ärende 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger kommunstyrelsens utlåtande 

nr 2013:86. 

 

 

§ 22  
Motion om en trygghetskarta för Stockholm 
(utl. 2013:89) 
Dnr 319-563/2012 

 
Beslut 

Motion (2012:15) av Tomas Rudin och Maria Östberg 

Svanelind (båda S) om ”En trygghetskarta för Stockholm” an-

ses besvarad med vad som anförs i utlåtandet. 
 

Reservationer 

Samtliga ledamöter för Socialdemokraterna, Miljöpartiet och 

Vänsterpartiet reserverar sig mot beslutet till förmån för egna 

förslag. 

 
Ärendet 

Kommunstyrelsens tidigare bordlagda utlåtande nr 2013:89 be-

handlas. Utlåtandet gäller en motion av Tomas Rudin och Maria 

Östberg Svanelind (båda S) i vilken de föreslår att Stockholms 

stad skapar en trygghetskarta som ska finnas som bakgrunds-

material när stadens grönområden planeras. 

 

I debatten yttrar sig Maria Östberg Svanelind, Ann-Margarethe 

Livh, Stina Bengtsson, borgarrådet Kevius, Ann-Katrin Åslund, 

Awad Hersi och Yvonne Ruwaida. 

 
Förslag till beslut 

Borgarrådet Kevius (M) föreslår att kommunfullmäktige beslutar 

enligt kommunstyrelsens förslag. 

 

Maria Östberg Svanelind (S) föreslår att kommunfullmäktige 

beslutar enligt Socialdemokraternas förslag till beslut i kommun-

styrelsen. 
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Awad Hersi (MP) föreslår att kommunfullmäktige beslutar enligt 

Miljöpartiets förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 

Ann-Margarethe Livh (V) föreslår att kommunfullmäktige be-

slutar enligt Vänsterpartiets förslag till beslut i kommunstyrelsen. 

 
Beslutsordning 

Ordföranden ställer förslagen mot varandra och finner att kom-

munfullmäktige beslutar enligt kommunstyrelsens förslag.  

 

 

§ 23  
Bordläggning av ärenden 
 

Beslut 

Kommunfullmäktige bordlägger kommunstyrelsens utlåtanden 

nr 90, 91, 92, 93, 104, 97, 94, 96, 105, 106, 107, 112, 113, 114, 

115, 116, 117, 118, 124, 125, 126, 127, 128, 156, 157, 158, 159, 

160, 165, 166, 167, 168, 169, 170, 171, 172, 173, 174, 175, 176, 

177, 178, 179, 180, 181, 182, 183, 184, 185, 186, 191, 192, 193, 

189, 190 och 194 för år 2013 och nr 6, 7, 8, 9, 16, 17, 18, 19 och 

20 för år 2014. 

 

 

§ 24  
Ny motion 

 

Under tiden den 28 januari – 17 februari 2014 väcktes följande 

motion: 

 

(2014:4) av Stefan Nilsson m.fl. (alla MP) om fullt infor-

merade medborgare i kundvalssystemen 

Dnr 329-261/2014. 

 

Sammanträdet avslutas kl. 21.55 

 

 

Vid protokollet 

Ulrika Gunnarsson 

 

 


